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01.04.2021 Perşembe günü, Valimiz Sayın İbrahim Akın
başkanlığında yapılan İl Pandemi Kurulu Toplantısına
Yönetim Kurulu Başkanımız Mustafa Yılmaz katıldı.
Koronavirüs salgınının önlenmesine karşı ilimizde
uygulanan ve alınacak tedbirler değerlendirildi.

YÖNETİM KURULU BAŞKANIMIZ
MUSTAFA YILMAZ İL PANDEMİ KURULU
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FIRINCILIK SEKTÖRÜ TEMSİLCİLERİ İLE
TOPLANTI GERÇEKLEŞTİRİLDİ

Odamız öncülüğünde, Yönetim Kurulu Başkanımız
Mustafa Yılmaz başkanlığında Kırşehir Ticaret İl
Müdürü Mahmut Dalgalı ve fırıncılık sektöründe
faaliyet gösteren üyelerimiz ile bir araya gelinerek
sektörel sorunlar ile ilgili toplantı düzenlendi.
Düzenlenen toplantıda sektörde öne çıkan sorunlarla
ile ilgili görüş önerileri alındı ve Kırşehir Ticaret ve
Sanayi Odası olarak ortaya çıkan sorunlarla ilgili
lobicilik çalışması yapılmasına karar verildi.BAŞKANIMIZ MUSTAFA YILMAZ

DENETİMLERE KATILDI

İlimizde Koronavirüsle mücadele kapsamında
yürütülen denetimler Valimiz Sayın İbrahim Akın
başkanlığında devam ediyor. 
Devam eden denetimlere Yönetim Kurulu
Başkanımız Mustafa Yılmaz katıldı.
Vatandaşlarımızın yoğun olarak bulunduğu
caddeler ve iş yerleri ziyaret edilerek salgınla
mücadelede alınan kurallara uyulmasına dair
uyarılarda bulunuldu.
Denetim, salgınla mücadelede çok önemli hususlar
olan maske, mesafe, temizlik kurallarına uyulması
konusunda vatandaşlarımıza hatırlatmalarda
bulunulması ile sona erdi.

BAŞKANIMIZ MUSTAFA YILMAZ’DAN TOKİ
MESLEKİ VE TEKNİK ANADOLU LİSESİ’NE

ZİYARET

İlimizde Kırşehir Anadolu Teknik ve Endüstri Meslek Lisesi’nin
Protokol Yürütme Kurulu (PYK)’unda yer alan odamıza ikinci okul
olarak Toki Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi’de dahil edildi.
Bu kapsam da Yönetim Kurulu Başkanımız Mustafa Yılmaz, Kırşehir
Toki Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi’ne ziyarette bulundu. Ziyarette
Toki Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi Müdürü Esa Şahin ile
görüşerek incelemelerde bulundu.
Yönetim Kurulu Başkanımız Mustafa Yılmaz yaptığı açıklama da;
Meslek liseli öğrenciler; bilimi, tekniği ve pratiği öğrenerek, mezun
olduğunda hızla iş hayatına entegre olabilmeleri, hem eğitim, hem
öğrenciler hem de iş dünyası için faydalı olacağını umut etmekteyim
dedi.



Tarıma dayalı ihtisas OSB kurulması çalışmalarının hızlandırılması, sanayi
şehri olmadığımız ve Çevre Yönetim Sistem uygulayan bir Oda olarak
sanayi demek çevre kirliliği demek olduğu için tarıma dayalı ihtisas OSB
konusunda fizibilite raporunun hazırlatılması ve şehrimizin tarım alanında
ivme kazanması sağlanmalıdır.
Üye eğitimlerine katılımın artırılması konusunda alternatif çözüm
yollarının bulunması önerilmiştir.
Odamız bünyesinde kurulan Arabuluculuk Merkezi’ne 2020 yılında
başvuran olmadığı sonucuna istinaden, Adliye içinde yer alan
Arabuluculuk Merkezi kapanacağı için Oda üyelerinden önümüzdeki
dönemlerde Arabuluculuk Merkezi’ne başvuru gelebilir.
Kaya tuzu denilince Türkiye’de herkesin aklına Çankırı tuzu gelmekte, bu
nedenle daha etkin bir tanıtım faaliyeti için metotlar geliştirilmeli.
Termal suyun tanıtımı konusunda diğer kamu kurumları ile (Belediye,
Valilik) işbirliği geliştirilebilir.
Kırşehir TSO adının arama motorlarında en üstte çıkması için çalışmalar
yapılması faaliyetinin bütçesi incelenmiştir. Söz konusu faaliyet için
ayrılan 2.225,13 TL’nin bu tür bir faaliyet için yeterli olmadığı ve
artırılabileceği önerisi sunulmuştur.
Hedefini tamamlamayan personel için düzeltici tedbirler önerilmiştir ve
zaman planlaması konusunda personelin daha hassas davranması
önerisi sunulmuştur.

Stratejik Planımızın 2.10.2 Oda Stratejik Planının Bağımsız Takibi İçin Üyeler
ve Halktan Gönüllü Olarak Seçilen ‘’ Stratejik Plan Dedektifleri’’ Kurulunun
Oluşturulması ve Sonuçlarının Web Sayfasında Yayınlaması maddesi
kapsamında, Stratejik Plan Dedektiflerimiz Kırşehir Baro Başkanı Av. Mehtap
Karaburçak Tuzcu, YMM Murat Yüksel ve Ecz. Taşkın Doğan, Yönetim Kurulu
Başkanımız Mustafa Yılmaz, Genel Sekreterimiz Pınar Demir, Akreditasyon
Sorumlumuz İpek Koçyiğit ve Eğitim Araştırma Sorumlusu Halil Ekicioğlu ile
bir araya gelerek 2020 İş Planını incelediler. Toplantıda dedektiflerimiz
aşağıdaki konularda görüş ve önerilerde bulundular.
Görüş ve Öneriler:

Görüş ve önerilerin, Yönetim Kuruluna sunulması kararlaştırıldı.

Yönetim Kurulu Başkanımız Mustafa Yılmaz, Eflatun Ev
Tekstil Perde Ltd. Şti, Akdeniz Kardeşler Ticaret, Şenlik
Deri Mamülleri Ltd. Şti, Erhan Aslan Tekstil Sanayi
Ticaret Ltd. Şti, Yunus Emre Öztürk Sigorta Aracılık
Hizmetleri Ltd. Şti, Acer Sigortacılık, İdeal Sigorta Aracılık
Hizmetleri, Batı Sigorta Acenteliği Ltd. Şti.ve Kırşehir
Sigorta Aracılık Hizmetleri Ltd.Şti, yetkililerine ziyarette
bulundu.
Ziyarette Pandemi sürecinde İş Dünyası’nın sorunları ve
bu sorunlara çözüm olacak önerileri ve yapılacak
çalışmalar hakkında bir sohbet gerçekleştirdiler.
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Yönetim Kurulu Başkanımız Mustafa Yılmaz, tüm
dünyada olduğu gibi ülkemizde de insanımızın hem
sağlığını hem de ulusal ekonomimizi tehdit eden Covid
-19 salgını ile mücadele kapsamında, yurdumuzda İç
İşleri Bakanlığınca açıklanan tam kapanma genelgesi
çerçevesinde açıklanan tedbirlerin salgının önüne
geçmek için oldukça yerinde olduğunu, bununla
beraber tam kapanma sürecinde istisna dışında kalan
pek çok esnafın ve ticari işletmenin ise ekonomik
sıkıntılarının ciddi bir şekilde artacağına dikkat çekerek
söz konusu istisna dışı ticaret erbaplarına acil destek
paketi açıklanmasını talep etti.
Yönetim Kurulu Başkanımız Mustafa Yılmaz, koronavirüs
tedbirleri kapsamında alınan tam kapanma
uygulamasını ve sektörel kısıtlamaları değerlendirdi.
Tam kapanma kararının gelinen süreçte ne yazık ki
kaçınılmaz olduğunu ancak tacir ve esnafın büyük
sıkıntıda olduğunu belirten başkanımız Yılmaz, istisna
dışında kalan meslek gruplarına mensup işletmelerin
artık işyerlerini geçici değil tam kapatma yoluna giderek
tasfiye etmeye başladıklarını vurguladı.
Aşikardır ki tacir ve esnafımızın çok zor durumda. Tacir
ve esnafın bin bir ümitle bekledikleri bayramda dahi
dükkanlarının kapalı olacak olması hem maddi hem de
manevi olarak derin yaralar açacaktır. Kapanma
olmadan dahi tacir ve esnafımız hali hazırda ekonomik
anlamda ciddi sıkıntılarla yüzleşmektedir.
Önümüzde ki tam kapanma sürecini de hesaba
kattığımızda bu sıkıntıların daha da katlanacağının
bilincinde olarak devletimizden en azında istisna dışı
kalan esnaf ve tacirlerimize yüklerini azaltacak bir
destek talep ediyoruz. Bir önlem alınmaz, tacir ve
esnafa yeni bir ekonomik destek sağlanmaz ise tam
kapanma ile birlikte bir çok sektördeki esnafın ticari
hayatlarının dahi nihayete erebileceği endişesini
taşımaktayız. Devletimizin yine bu süreçte de
işletmecisine sahip çıkacağının güçlü yardım elini bizlere
uzatacağına dair inanç ve ümidini besliyoruz.

Milli Eğitim Makamı, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği, TOBB
Ekonomi ve Teknoloji Üniversitesi adına imzalanan Mesleki
Eğitim İşbirliği Protokolü kapsamında TOKİ Mesleki ve Teknik
Anadolu Lisesi’nin Protokol Yürütme Kurulu Toplantısı Odamız
toplantı salonunda gerçekleştirildi.
Toplantıya Başkanımız Mustafa Yılmaz, Yönetim Kurulu Üyemiz
Çağatay Han Torun, Kırşehir İl Milli Eğitim Müdürü Şevket
Karadeniz, Kırşehir İl Milli Eğitim Şube Müdürü Ahmet Dost, TOKİ
Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi Müdürü Esa Şahin ve Genel
Sekreterimiz Pınar Demir katıldı.

Milli Eğitim Makamı, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği,
TOBB Ekonomi ve Teknoloji Üniversitesi adına imzalanan
Mesleki Eğitim İşbirliği Protokolü kapsamında TOKİ
Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi’nin Protokol Yürütme
Kurulu Toplantısı Odamız toplantı salonunda
gerçekleştirildi.
Toplantıya Başkanımız Mustafa Yılmaz, Yönetim Kurulu
Üyemiz Çağatay Han Torun, Kırşehir İl Milli Eğitim Müdürü
Şevket Karadeniz, Kırşehir İl Milli Eğitim Şube Müdürü
Ahmet Dost, TOKİ Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi
Müdürü Esa Şahin ve Genel Sekreterimiz Pınar Demir
katıldı.

PYK TOPLANTISI GERÇEKLEŞTİRİLDİ
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BİL KOLEJİ İLE ODAMIZ ARASINDA
EĞİTİM İŞBİRLİĞİ PROTOKOLÜ


